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Številka:  0324-0001/2015-2 
Datum:   15. 3. 2015  

ODBOR ZA TURIZEM 
 
 
 
 

Z A P I S N I K 
2. redne seje ODBORA ZA TURIZEM v mandatu 2014-2018, ki je bila 2. 3. 2015, ob 
18.00 uri, v prostorih sejne sobe Občine Podvelka, Podvelka 13, 2363 Podvelka. 
 

 
 
Prisotni člani:   Aleksander Golob - predsednik, mag. Jože Marhl, Miran Pušnik – na 

seji od 18.10, Milan Robnik, Ivanka Vomer. 
 
Opravičeno odsoten/a/i:   
 
Neopravičeno odsoten/a/i:  
 
Ostali prisotni: Janja Britovšek - ref. IV. za adm. zadeve, Anton Kovše - župan, Uljana 
Brunšek – tajnik, David Tomšič – Terminali, s. p. – na seji do 18.40. 
 
 
 
AD 
OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 
 
Predsednik odbora, Aleksander Golob (v nadaljevanju predsednik) je pozdravil prisotne ter 
ugotovil, da je odbor sklepčen, saj so na seji prisotni 4 člani odbora.  
 
S sklicem seje so člani odbora prejeli dnevni red 2. redne seje Odbora za turizem (v 
nadaljevanju odbor). Ker je na seji prisoten gost, gospod Tomšič, je predsednik odbora 
predlagal spremembo dnevnega reda in sicer, da se na prvo točko dnevnega reda uvrsti 
točka Info točke. Ostale točke se ustrezno preštevilčijo. 
 
 
SKLEP: 
Odbor sprejme predlagan dnevni red 2. redne seje tako, da se na 1. točko dnevnega 
reda uvrsti točka Info točke. Ostale točke se ustrezno preštevilčijo. 
 
Navzočnost so priglasili 4 člani odbora. 
 
ZA so glasovali 4 člani odbora. 

mailto:obcina@podvelka.si


 
 

 

 

2 

 
Dnevni red je bil sprejet. 
 
 
AD 1 
INFO TOČKE 
 
Predsednik je predal besedo gostu, gospodu Tomšiču, ki je podal princip delovanja info 
točk v Občini Podvelka. 
 
Člani odbora so podali, da so na info točkah objavljeni dogodki, ki so se že zgodili. Ni 
objave aktualnih dogodkov. 
 
Gospod Tomšič je podal, da navedba članov odbora drži. Težava je v tem, da predstavniki 
društev ne pošiljajo aktualnega gradiva za objavo. 
 
Župan, tajnik in referentka so podali, da se je ljudi dalj časa pozivalo k pošiljanju aktualnih 
dogodkov za objavo, vendar le tega predstavniki niso počeli. 
 
Gospod Pušnik je podal, da je VS Kapla zadevo rešila na takšen način, da vsak mesec 
pripravi in pošlje letak z aktualnimi dogodki na vsa gospodinjstva v VS Kapla. 
 
 
Po razpravi je predsednik predlagal 
  
SKLEP: 
Člani odbora za turizem prevzamejo pobudo, da bodo povabili društva v Občini 
Podvelka k oblikovanju mesečnega koledarja prireditev. S sklepom se seznani tudi 
VS v Občini Podvelka. 
 
 
Navzočnost je priglasilo 5 članov odbora. 
 
ZA je glasovalo 5 članov odbora. 
 
Sklep je bil sprejet. 
   
 
 
 
 
AD 3  
POTRDITEV ZAPISNIKA 1. REDNE SEJE ODBORA ZA TURIZEM Z DNE 8. 12. 2014  
 
Gradivo za to točko so člani odbora prejeli s sklicem seje. 
 
 
Nihče ni razpravljal, zato je dal predsednik na glasovanje 
 
SKLEP: 
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Sprejme se zapisnik 1. redne seje Odbora za turizem.  
 
 
Navzočnost je priglasilo 5 članov odbora. 
 
ZA je glasovalo 5 članov odbora. 
 
Sklep je bil sprejet. 
   
 
 
AD 4 
NOVE TABLE V OBČINI PODVELKA 
 
Predsednik je odprl razpravo. 
 
Predsednik je podal, da bi bilo potrebno postaviti table v VS Ožbalt in sicer za Letni oder ter 
Pokopališče. 
 
Gospa Vomer je podala, da bi bilo potrebno obnoviti table na Janževski Vrh in na Rdeči 
Breg. Predlagala je, da bi bilo dobro, da bi bile table podobne, kot v VS Kapla. Potrebno bi 
bilo postaviti tudi rjave table, ki označujejo kulturni spomenik (Sv. Ignacij …). 
 
Gospod Robnik je podal, da je o predmetni zadevi obvestil predsednika VS Podvelka, ki 
bodo zadevo obravnavali na naslednji seji in podali svoje mnenje in predloge. 
 
Gospod Marhl je podal, da bi bilo potrebno ob glavni cesti namestiti tablo za potomko 
najstarejše trte z Lenta, ki raste na župnišču Brezno, splavarski pristan in splavarski muzej. 
 
Gospod Pušnik je podal, da bo VS Kapla svoje predloge podala v pomladnih dneh. Zaradi 
vremenskih razmer si še tabel in lokacij niso mogli ogledati.    
 
 
 
AD 4 
PRAVILNIK O TEKMOVANJU IN OCENJEVANJU ZA NAJLEPŠE UREJENO VS IN 
VZORNO UREJEN POSAMEZNI OBJEKT Z OKOLJEM V OBČINI PODVELKA 
 
Predsednik je odprl razpravo. 
 
Gospod Marhl je podal, da so na to temo razpravljali že v prejšnjem mandatu in prišli do 
zaključka, da bi bilo dobro, da bi se ocenjevalo samo VS in ne več posameznih objektov v 
Občini Podvelka. 
 
Gospod Robnik je podal, da je posamezne objekte težko ocenjevati. Veliko hiš v Občini 
Podvelka je lepo urejenih, vendar nimajo vsi rož na okenskih policah in balkonih. Meni, da 
mora ostati ocenjevanje posameznih objektov, saj ljudje z veseljem urejajo svojo okolico. 
 
Svetnica Vomer je podala, da na urejenost okolice in rož vpliva tudi lega objekta. Zavedati 
pa se je potrebno, da ima »vsako oko svojega malarja«. 
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Svetnik Marhl je podal, da so tudi kmetije lepo urejen (rože na gnojni jami …). Poudaril je, 
da morajo biti pri ocenjevanju prisotni vsi člani odbora. 
 
Predsednik je podal, da tudi TZ Slovenije opravlja podobno ocenjevanje. Meni, da bi bilo 
dobro, da se pri ocenjevanju odbor zgleduje po njihovih kriterijih ocenjevanja. 
  
 
Po razpravi je predsednik predlagal 
 
SKLEP: 
Določila o Pravilniku o tekmovanju in ocenjevanju za najlepše urejeno VS in vzorno 
urejen posamezni objekt z okoljem v Občini Podvelka se bodo dorekla na naslednji 
seji odbora. Predloge za spremembo zgoraj navedenega pravilnika se pošljejo na 
Občinsko upravo do 25. 3. 2015.  
 
 
Navzočnost je priglasilo 5 članov odbora. 
 
ZA je glasovalo 5 članov odbora. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
 
 
AD 5 
TURISTIČNI DAN 
 
Predsednik je podal, da je že na prejšnji seji odbora predlagal, da bi bil Turistični dan 
Občine Podvelka vsako leto v drugi VS, saj gre za turistično promocijo VS. Predlagal je, da 
se koncept turističnega dne zastavi tako, da bo vsako leto v drugi VS. 
 
Gospod Robnik je podal, da morajo prireditve, kot so Rez trte, Postavitev klopotca in 
Trgatev ostati v VS Brezno, kjer trta tudi raste. Se pa strinja s predlogom predsednika, da bi 
se Turistični dan vsako leto pripravil v drugi VS. 
 
Gospa Vomer je podala, da člani odbora prihajajo iz vseh VS. Člani vedo, kaj je v njihovi 
VS zanimivo in bi bilo dobro, da si oblikujejo plan Turističnega dne. 
 
Predsednik je podal, da se Turistični dan ne sme pokrivati z občinskim praznikom. V 
primeru slabega vremena je dobro turistični dan prestaviti za teden dni. 
   
 
Po razpravi je predsednik predlagal 
 
SKLEP: 
Turistični dan Občine Podvelka se v letu 2015 izvede meseca junija v VS Lehen. 
Predsednik in gospa Vomer pripravita koncept Turističnega dne in ga predstavita na 
naslednji seji odbora.  
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Navzočnost je priglasilo 5 članov odbora. 
 
ZA je glasovalo 5 članov odbora. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
 
AD 6 
PLAN DELA ZA OBDOBJE 2015-2018 
 
Predsednik je odprl razpravo. 
 
Gospod Marhl je podal, da bi bilo potrebno kmete motivirat k registraciji turističnih kmetij in 
posledično k kmečkemu turizmu. 
 
Gospod Pušnik je podal, da je VS Kapla zelo lepa destilacija za ljudi. Težava nastane pri 
ponudbi gostom, saj v VS Kapla nimajo več gostilne, trgovine in niti ne kmečkega turizma. 
 
Gospod Robnik je podal, da je Lovska koča Podvelka dobra destilacija za turiste, saj je tam 
možno kolesarjenje, planinarjenje ter tudi prenočišča imajo. 
 
Predsednik je podal, da se pripravlja samostojni kolesarski dogodek ravno na tej destilaciji. 
Ob enem je čestital družini Vomer, ki je v naši občini uvedla nočitve za goste v Kovačiji pri 
Kovaču. Dodal je še, da občanka Občine Podvelka pripravlja obsežni projekt na področju 
turizma, ki bo zajemal tudi prenočitvene kapacitete, gozdno učno pot, kmečke dobrote (čaji, 
sokovi …), šole v naravi … 
 
V nadaljevanju je predsednik podal, da bi bilo potrebno splavarski muzej v Javniku dopolniti 
z vsebino in sicer z zgodovino občine. Pogovarjal se je z občanom Občine Podvelka, ki je 
diplomiral na tem področju in je pripravljen sodelovati pri dopolnitvi splavarskega muzeja. 
 
Gospod Marhl se je strinjal s podanimi besedami predsednika. Podal je še, da se je tabla 
za splavarski prstan v Breznu že obnovila.   
 
 
 
AD 7 
REZ TRTE V BREZNU 2015 
 
Predsednik je podal, da ga je zbodel dopis, ki je bil poslan s strani občinske uprave. Na 
njem je bila kot organizator prireditve »Rez trte v Breznu 2015« navedena Slavica Pečovnik 
Urh. Do sedaj je bila praksa, da je bil Odbor za turizem soorganizator omenjene prireditve. 
V tem letu jih nihče ni povabil k so-organizaciji omenjene prireditve. 
 
Gospod Marhl je podal, da je župan prejel cepič trte in s tem postal tudi gospodar trte, ki 
raste v Breznu. Gospodar je pooblaščen za skrb trte in za njo tudi odgovarja. Gospodar trte 
je tudi imenoval skrbnika trte ter ovtarja. Gospodar trte imenuje tudi organizatorja prireditve. 
Podal je, da je s pripravo prireditve veliko dela. Potrebno je oblikovati vabila, prireditev 
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objaviti, poskrbeti za plakate, povabiti goste ter vinsko kraljico, postaviti stojnice, organizirati 
prehrano, povabiti nastopajoče … Ker je gospodar trte župan je on odgovoren za prireditev 
in on imenuje organizatorja prireditve. 
 
Svetnik Robnik je podal, da se strinja z navedbami gospoda Marhla, da je gospodar trte 
župan, ampak v občini imamo tudi Odbor za turizem in prav bi bilo, da sodeluje pri pripravi 
prireditve. 
 
Gospa Vomer je podala, da je bila razočarana, ko je prijela e-pošto z vabilom na prireditev. 
S tem se je pokazalo nezaupanje Odboru za turizem. 
 
Župan je podal, da je predsedniku obora pred mesecem dni podal, da bo prireditev vodila 
Slavica Pečovnik Urh. Predsednik se je s tem strinjal in ob enem podal, da ima takrat 
obveznosti in še ne ve če se bo lahko prireditve udeležil. 
 
Gospa Vomer je podala, da je Odbor za turizem en tim. Prav bi bilo, da bi gospod Marhl 
poklical člane odbora in bi skupaj oblikovali prireditev, tako kot je bilo do sedaj. 
 
Gospod Marhl je podal, da se omenjena prireditev odvija v kraju že pet let. Prireditev je 
vedno na Gregorjevo nedeljo, kar vsi vedo. Podal je, da bodo vse zadeve realizirane tako 
kot vsako leto. 
 
Svetnik Robnik je podal, da je delno kriv sam odbor, ker se ni vključil v organizacijo 
dogodka. 
 
Predsednik je podal, da prizna svojo napako in za njo tudi odgovarja. Podal je, da je 
župana narobe razumel, saj je mislil, da bo prireditve vodila Slavica Pečovnik Urh, ne pa da 
bo prevzela organizacijo prireditve. Pričakoval je, da ga bo gospod Marhl obvestil o poteku 
in organizaciji prireditev, glede na to, da je član odbora tudi sam. Vztraja pri tem, da so 
turistični dogodki v kraju v domeni Odbora za turizem. Želi, da dogodke Odbor za turizem 
soorganizira in soustvarja. Podal je še, da bo v bodoče prevzel organizacijo zgoraj 
navedene prireditve. 
 
Gospod Pušnik je priznal, da o tem dogodku ni razmišljal. 
 
Gospa Brunšek je članom odbora prebrala njihove pravice.   
 
 
 
AD 8 
FLOSAR 2015 
 
Tudi v tem letu bo Odbor za turizem pripravil glasilo Flosar. Uredniški odbor bodo sestavljali 
člani omenjenega odbora. Glavni urednik bo predsednik odbora. Glasilo bo lektorirala 
Mateja Rihter. K sodelovanju se povabi društva v občini, šolo in župnijo. Povabilo se objavi 
na spletni strani Občine Podvelka. Prispevki za glasilo se bodo zbirali do konca meseca 
aprila 2015 na spletnem naslovu flosar.podvelka@gmail.com 
  
Po razpravi je predsednik predlagal 
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SKLEP: 
Uredniški odbor glasila Flosar bodo sestavljali člani omenjenega odbora. Glavni 
urednik bo predsednik odbora. Glasilo bo lektorirala Mateja Rihter. 
 
Navzočnost je priglasilo 5 članov odbora. 
 
ZA je glasovalo 5 članov odbora. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
 
AD 9 
RAZNO 
 
Predsednik je podal, da je kot predstavnik občine in Odbora za turizem sodeloval na sejmu 
Alpe-Arija Ljubljana, kjer je predstavljal našo občino. Pred odhodom na omenjen sejem je 
obiskal občane Občine Podvelka in pridobil propagandni material. Na sejmu se je 
obiskovalcem ponudilo domače salame ter domači kruh in domače sokove. To je dobra 
promocija Občine Podvelka. 
 
 
 
 
 
 
S tem je bil izčrpan dnevni red 2. redne seje odbora, zato je predsednik ob 21:14 uri sejo 
končal. 
 
 
 
 
 
Zapisnik zapisala:                                                      

 

Predsednik odbora: 
 

  
Janja BRITOVŠEK                                                     Aleksander Golob, l.r.                                                            

 

 
 


